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ŠKOLNÍ PLES, ŠKOLNÍ PLES, ŠKOLNÍ PLES 

Tak je to za námi. V pátek 9. 1. 2015 se uskutečnil již 23. reprezentační ples naší školy 

v Tylově domě. Ples byl velmi vydařený a všichni včetně maturantů, učitelů a rodičů se 

dobře bavili. Hned na začátku nám všechny tři třídy představily svá předtančení. 

Následně byli všichni maturanti-čekatelé dekorováni šerpou. Této důležité funkce se 

ujaly paní učitelky třídní, tedy paní učitelka Pražanová a paní učitelka Uttendorfská, 

spolu se zástupcem ředitele panem Švihelem. Kolem desáté hodiny se letos poprvé 

uskutečnilo slavnostní předávání symbolického klíče a symbolické vařečky nastávajícím 

maturitním třídám. Na plese nám hrála výborná kapela a ve druhém patře také skvělý DJ. 

Děkujeme všem, kteří na plese pomáhali a podíleli se na něm.                            ck 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

                   

     

 

Ještě jedna předvánoční – Čertovské rojení v Salzburku 
Na začátku adventu, 4. a 5. prosince, jsme vyrazili pod vedením paní učitelky Hoffmannové na 

dvoudenní zájezd do rakouského Salzburku na vánoční trh a rej čertů. Jeli jsme brzy ráno od hotelu 

Opus. Cestou jsme se zastavili v Českém Krumlově. Prošli jsme centrum, památky a seznámili se 

s historií města. Autobusem jsme pokračovali do rakouského Wolfgangsee, kde jsme se prošli po 

městské promenádě s výhledem na osvětlený betlém uprostřed jezera. Poblíž jezera jsme přespali v 

Jugendgästehaus in Sankt Gilgen. 

Druhý den - tedy 5.prosince 2014 - jsme pokračovali do města Oberndorf. Zde jsme navštívili 

kapli, ve které poprvé zazněla vánoční koleda Tichá noc. Přes řeku Salzach jsme pěší procházkou 

došli do německého města Laufen. Pak následovala delší jízda autobusem a příjezd do Salzburku. 

Tam nás čekala nejen prohlídka vánočních trhů, ale hlavně čertovské rojení. Čerti vypadali jako 

opravdoví z pekla. Nikdo to nepřiznal, ale v nás všech byla malá dušička. 

Unavení, trochu prokřehlí a hlavně plni dojmů i nových informací jsme se večer vydali na zpáteční 

cestu domů, do Česka. Zpět do Poličky jsme dorazili v brzkých ranních hodinách - asi kolem 

3. hodiny. Pak už si nás rodiče vyzvedli na parkovišti u hotelu Opus a hurá domů do teplé postele. 

Myslím, že všichni máme krásné vzpomínky na tento zájezd.                                              af 

 

 

Jistě chápete, že 

plesové fotografie  

od fotografa  

profesionála budou až 

později, tak alespoň 

jedna momentka. 

                    mj 



ROZHOVOR S … 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na e-mail zouvakoviny@seznam.cz 

můžete psát návrhy na to, o kom či o 

čem byste si chtěli něco zajímavého 

přečíst nebo jak náš časopis vylepšit. 
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Sportovní den na naší škole 

 
Jako každý školní rok i letos 

(vlastně vloni) se na naší škole 

uskutečnil sportovní den. Tentokrát 

s datem 18. prosince.  S naprostým 

přehledem můžeme říct, že účast 

byla opravdu slabá, ale i tak to byla 

velká legrace. V sokolovně se opět 

sešly týmy na přehazovanou. Žáci 

z celé školy dali dohromady celkem 

čtyři týmy a jako každý rok nesměl 

chybět tým našich učitelek (do 

soutěže se přihlásili pod zkratkou 

SPU, prý Spolek p… učitelek. Za 

písmeno p si prý každý může 

dosadit, co chce, ale na diplomu 

mají napsáno perfektních.) Každá 

hra byla velmi napínavá a občas i 

velice vtipná. Letos, asi z důvodu 

nízké účasti, byla i malá novinka, 

tým cukrářek si vzal na pomoc dva 

kluky, což nás všechny zastánce 

dívčí přehazované velice nemile 

překvapilo, ale bojoval opravdu 

každý, někteří sice ne tak úspěšně, 

jak očekávali, ale i snaha se cení. 

Cukráři se umístili na prvním místě 

a s prvním místem si odnesli i dort, 

tak doufáme, že si ho upekli dobře. 

Celé dopoledne dopadlo dobře, 

nekonalo se totiž žádné zranění (až 

na několik zlomených nehtů). Všem 

týmům gratulujeme k umístění a 

doufáme, že příští tok bude účast o 

mnoho lepší.                                ml 

OMLUVA 
Veliká omluva paní Ludmile 

Dittrichové za to, že jsme 

v minulém čísle Zouvákovin 

v článku Vánoční kapr jinak 

nesprávně uvedli její jméno.     mš 

Před Vánocemi se ve „čtyřicítce“ objevil na nástěnce diplom 

za první místo v plavecké soutěži. Trochu mi vrtalo hlavou, 

kdo je ten skvělý plavec a jak se objevil na naší škole, proto 

jsem trochu vyzvídala, pak jsem za ním zašla, no, a nakonec 

jsem se rozhodla, že vám představím dalšího sympatického 

žáka naší školy a „vynikajícího“ plavce Jindřicha Brázdu 

z třídy N1, který vyhrál 1. místo v plavecké soutěži mezi 

středními školami.  

Jindro, kolik ti je let a odkud pocházíš? 

Je mi 18 let. Pocházím z Poličky, ale narodil jsem se ve 

Svitavách. Když se rodiče rozvedli, bydlel jsem 9 let 

v Chotěboři. Tam mě to však nějak přestalo bavit, a tak jsem 

se vrátil za tátou do Poličky. 

Kde jsi studoval, než jsi nastoupil na naši školu? 

Od osmé třídy jsem chodil na ZŠ v Poličce, poté jsem se šel 

vyučit instalatérem na SOU Svitavy. 

Proč nástavba? 

Protože bych chtěl získat maturitní vysvědčení a rozšířit si 

vzdělání. 

Jaké máš zájmy/koníčky? 

Moje hlavní hobby je geologie – sbírání drahých kamenů, 

poté četba, záhady a především sport. 

Jak dlouho se věnuješ geologii? 

Geologii se věnuji asi druhým, možná třetím rokem. 

Jaké kameny konkrétně sbíráš? 
Sbírám drahokamy a polodrahokamy, to jsou například 

krystaly křišťálu, záhnědy, citríny, ametysty, hauyny a 

safíry. Nesmím zapomenout ani na český granát. 

Líbí se ti na této škole, popř. co bys na této škole změnil? 

Tahle škola není špatná, až na pár výjimek - třeba kouření. 

Někteří lidé – samozřejmě plnoletí - jsou závislí kuřáci. 

Nemuseli by být tak omezováni. Za druhé se mi nelíbí, že 

studenti musejí mít přezůvky a učitelé ne. Za třetí: učitelé 

někdy neumí přiznat chybu a obratem nám říkají, že jsme 

drzí, i když jsme nic drzého neřekli. 

Slyšela jsem, že jsi vyhrál 1. místo v plavecké soutěži, 

věnuješ se tedy plavání? 

Ano věnuji, ale ne závodně jen tak jako plavky, holky, 

slunce, koupaliště a první místo jsem vyhrál, protože jsem 

tam byl jako jediný ročník narození 1996, tak tedy 1. místo 

z jednoho. 

Jak tě napadlo se do soutěže přihlásit? 

Přihlásil jsem se, protože rád plavu a paní učitelka Stachová 

mi řekla, ať to jdu zkusit. Jo a měli jsme psát z češtiny (:-D). 

Jsou ještě nějaké sporty, kterým se věnuješ více nebo to je 

čistě jen plavání? 

Nic moc už nedělám. Není čas, ale jako malý jsem hrál 9 let 

hokej za Chotěboř. Předminulý rok jsem hrál fotbal, tam 

jsem byl jen do počtu. Miluji sport a rád hraju všechno.     im 
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OSOBNOST MĚSÍCE 

 

Že je přítomen, poznáte podle obřího svazku klíčů v zámku jeho dveří. Zastihnout ho je úkol téměř 

nadlidský, ale vždycky se objeví, když ho nejméně čekáte. Smysl pro humor mu rozhodně nechybí, ale 

děsně nerad (jak jsme zjistili ve školní fotogalerii) se fotografuje. Asi všichni tušíte, že dnes vám 

představíme pana zástupce ředitele Mgr. Jaroslava Švihela. 

 

Tak na začátek, kolik vám je let? 

Jsem krizový ročník, 46. 

Jak dlouho učíte na této škole a kdy jste se stal zástupcem ředitele? 

Učím tu od roku 1998 a zástupce dělám od roku 2004. 

Je práce učitele a zástupce náročná? 

Je časově náročná, ale u učení si odpočinu od všech papírů. 

Jste spokojený jako učitel? 

Jako učitel spokojený jsem, jelikož jenom neučím, ale připadám si i jako buditel (žáci často spí). 

Baví vás vaše práce? 

Protože nemám jenom tuhle práci, tak mě veškerá práce baví. 

Máte nějaké speciální poselství pro naše čtenáře? 

Dlouho jsem přemýšlel, co říct a napadlo mě jediné: stanovte si cíl a k němu jdete nejkratší cestou, a 

pokud se budete muset ohnout, nezapomeňte se narovnat. 

Jak trávíte svůj volný čas? 

Protože volného času mám málo, tak s rodinou, ta pro mě znamená vše. 

Zabloudíme trochu do soukromí. Vím, že máte dvě dcery, prozradíte nám jejich jména a věk? 

Dcery mám opravdu dvě, jsem na ně hrdý, jmenují se Radka a Eliška, snad se na mě nebudou zlobit, 

když prozradím, že letos jim bude 22 a 20. 

Máte nějaké zajímavé koníčky? 

Koníček, který mám už od dětství a podědil jsem ho po svém otci, je letecké modelářství. Také mě 

baví dělat elektrické rozvody v rodinných domech. 

Chcete ještě něco na závěr vzkázat? 

Mějte se všichni rádi, aby svět byl ještě hezčí.                       dh 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redakce: D. Hakl, Š. Pávková, A. Drahošová, 
R. Šimáková, I. Makovská, C. Kroulíková, 

M. Laštůvková, M. Šplíchalová, A. Fadrná. 

fotografie Martina Jílková, školní webgalerie 

Kontakt: zouvakoviny@seznam.cz 
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GLOSA 

Přiznání Zouváku 

 
Asi každý na škole, včetně učitelů, 

zaznamenal, že se na Facebooku objevila nová 

stránka o našich žácích. Vyzývá je, aby zde 

uskutečnili svá zouvákovská přiznání. Oproti 

stránce, kterou vede studijní oddělení školy, je 

tahle stránka iniciativou jednoho z našich žáků 

(prý dosud neznámého, ale snad byste tomu 

nevěřili). Stránka byla založena 6. prosince 2014 

a po měsíci existence už měla přes 270 lajků. 

Když se podíváte na příspěvky, na sto procent 

vás zaujmou.  

Objevila jsem tu snad jen jeden kladný 

příspěvek. Zbytek příspěvků pojednává 

především o sexu, alkoholu a v neposlední řadě o 

učitelích. Nechci se tu zmiňovat o rádoby 

vtipných příspěvcích na téma učitelé (některé 

mají dokonce podobu zbožných přání, je až 

zarážející, že i o dost starší učitelé mohou být 

objekty studentských toužebných představ a 

navíc se k nim studenti dobrovolně přiznávají). 

Nicméně některá přiznání jsou opravdu vtipná. 

Třeba to, v němž se studentka přiznává, že ji 

matematika vzrušuje natolik, že se musí sama 

ještě během hodiny uspokojit. Nebo jsem snad 

špatně porozuměla významu slova prstit? 

Češtinářky určitě mají radost, jak intenzivně se 

rozvíjí naše slovní zásoba.  

Jeden z příspěvků mě zaujal natolik, že 

jsem se rozhodla ho zveřejnit. Kdosi dne 

22. prosince charakterizoval naši školu: „Sex, 

drogy a podmínečný vyloučení. Toť naše 

škola:D“ Že by to docela trefil? Já jsem 

optimista, tak zlé to s námi rozhodně není. Vždyť 

 

Jsme ještě děti po poznání hladoví 

Co je špatné kdo nám napoví 

Nasbírej zkušeností fůru 

Vždyť Život je na dlouhou túru 

Sám sebe zeptej se – mám se rád 

A koukej si dobré jádro zachovat 

 

šp,mš 

ODMĚNA 

Ve čtvrtek 29. ledna nás jako odměna za půl 

roku práce (samozřejmě kromě vysvědčení) 

čeká divadelní představení  POSLEDNÍ TRIK 

GEORGESE MÉLIÉSE, které uvede 

hradecké divadlo Drak. „Inscenace je 

inspirována pozoruhodným životním příběhem 

a dílem průkopníka kinematografie George 

Méliése. Zavede diváky do lákavého prostředí 

kouzelníků, triků a magie. Kouzelnické triky, 

které Meliés dokázal jako první neuvěřitelně 

nápaditým způsobem využít ve filmovém médiu, 

si dodnes zachovávají svou výtvarnou poezii. A 

především mají mnoho pokračovatelů. Na 

Meliésův svět plný bezbřehé imaginace je 

dokonce i smrt krátká, neboť celuloid, iluze a 

fantazie jsou zbraně, které snad mohou i 

Zubatou porazit… Nebo ne? To se dozvíme na 

konci cesty fascinujícím životním příběhem 

největšího filmového kouzelníka všech dob.“ 

Tolik říkají o představení internetové stránky 

divadla Drak.  

Podle nich byl George Méliés 

(1861 – 1938), francouzský filmový režisér a 

významný průkopník kinematografie, 

„předurčen zdědit po otci obchod s obuví, 

ale místo toho si odmala rád kreslí. V 

Londýně uvidí kouzelnické vystoupení a je 

jím natolik fascinován, že se sám stane 

kouzelníkem. Koupí vlastní divadlo, které má 

stále vyprodané, protože nechává zmizet 

ženy a promění je v motýly… Pak se účastní 

prvního promítání bratří Lumiérů. Stane se 

geniálním filmovým tvůrcem, který vytvoří 

první filmový ateliér na světě.“ 

Režisérem inscenace je jeden 

z nejtalentovanějších režisérů současné 

české divadelní scény Jiří Havelka. 

Spolupracoval například s pražskou 

Ypsilonkou, Divadlem Archa, Dejvickým 

divadlem či Hadivadlem. V roce 2007 

obdržel cenu Alfreda Radoka jako talent 

roku. Herec Dušan Hřebíček obdržel za 

titulní roli v tomto představení Výroční cenu 

Divadelních novin za herecký výkon sezony. 

Takže se opravdu máme na co těšit. 

Kdy: 29.1. Tylův dům Polička, začátek 

představení v 8.15hod., cena 50 Kč. 

Hrají: Dušan Hřebíček, Johana Vaňousová, 

Jan Popela, Luděk Smadiš, Radomil Vávra.  
mš  

 

 

 

 


